
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. marts 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 748 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 748:  

”Ministeren bedes oplyse, hvordan personaleomsætningen har været på Slagelse 

psykiatrihospital fra start og indtil nu ” 

 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har Sundheds- og Ældreministeriet anmodet 

om bidrag fra Region Sjælland, som har oversendt nedenstående opgørelse.  

 

” 

 Personaleomsætning  % 

Afdeling 2015 2016 2017 

Psykiatrien Vest 31,1 26,6 27,4 

Afdeling for Retspsykiatri 31,4 27,1 21,9 

Psykiatrien samlet 26,6 23,6 21,7 

” 

 

Samtidig fremhæver Region Sjælland følgende:  

 

”Det skal bemærkes, at der i psykiatrisygehuset i Slagelse også er placeret et sengeaf-

snit fra den kliniske afdeling, Afdeling for Specialfunktioner. Der foreligger imidlertid 

ikke opgørelser over personaleomsætning fordelt på afsnit, så data for dette afsnit 

kan derfor ikke oplyses. 

 

Det skal endvidere bemærkes, at der i 2015 – hvor psykiatrisygehuset blev taget i 

brug – var en større personaleomsætning i de omhandlede afsnit end sædvanligt. 

Sengeafsnittene i psykiatrisygehuset i Slagelse er tilflyttet fra andre geografier (Nykø-

bing Sjælland, Holbæk, Dianalund og Vordingborg), og en del af de medarbejdere, 

som fik længere transporttid som følge af flytningen, ønskede ikke at flytte med til 

Slagelse.” 

 

Jeg henholder mig til ovenstående bidrag. 

 

 

Med venlig hilsen 
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